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P R O T O K Ó Ł  Nr VIII / 2003 
 

obrad VIII sesji Rady Miejskiej  Ostrzeszów 
odbytej w dniu 28 sierpnia 2003 roku 

 
 
Obecnych na sesji  Radnych, tj. 90,47%. 
 
Nieobecni usprawiedliwieni: 
1. Antoni Obsadny 
2. Arkadiusz Suchanecki 
 
W obradach sesji uczestniczyli zaproszeni goście według załączonych list obecności. 
 
 

Porządek obrad 
 
  1. Otwarcie i stwierdzenie  prawomocności  obrad  
  2. Przedstawienie porządku obrad VIII sesji Rady Miejskiej 
  3. Wybór Sekretarza obrad VIII sesji Rady Miejskiej 
  4. Podjęcie uchwały w sprawie obsadzenia mandatu radnego w okręgu nr 1  
  5. Złożenie ślubowania przez radnego 
  6. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Miejskiej 
  7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 
      międzysesyjnym                  
  8. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie, zwłaszcza 
      z wykonania uchwał Rady  
  9. Interpelacje i zapytania radnych  
10. Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów 
11. Informacja o przebiegu wykonania budżetu  miasta i gminy Ostrzeszów za I pó łrocze 
      2003 roku 
12. Informacja o aktualnej sytuacji ekonomicznej w spółkach: 

- Zakładzie Energetyki Cieplnej  
- Zakładzie Gospodarki Mieszkaniowej 
- Zakładzie Oczyszczania 

13. Podjęcie uchwał w sprawie:  
a) zmian w budżecie miasta i gminy Ostrzeszów w 2003 roku  
b) utworzenia środka specjalnego przy Miejsko-Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej 

w Ostrzeszowie  
c) zmiany Statutu Ośrodka Sportu i Rekreacji w Ostrzeszowie  
d) nabycia nieruchomości położonych we wsi Kuźniki i zaliczeniu ich do kategorii dróg 

wewnętrznych  
e) nabycia nieruchomości położonej we wsi Rojów i zaliczeniu jej do kategorii dróg 

wewnętrznych  
f) rezygnacji radnego Marka Pohla z pracy w sta łej Komisji Rady Miejskiej 
g) powołania zespołu ds. wyboru ławników sądowych  

       h)   nadania imienia Gimnazjum nr 1 w Ostrzeszowie  
14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zg łoszone na poprzedniej sesji 
15. Sprawy różne i informacje 
16. Zakończenie 
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Do p-ktu 1-go Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 
                         Radny Edward Skrzypek - Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył  
                         obrady VIII sesji Rady Miejskiej i stwierdził, że sesja jest prawomocna  
                         do obradowania i podejmowania uchwa ł.                      
                         Powitał przybyłych na obrady gości i radnych Rady Miejskiej.       
                         Przewodniczący Rady podziękował byłemu radnemu Jerzemu Koszarnemu  
                         za pracę w Radzie Miejskiej wręczając list i kwiaty. 
                         Iwona Wiorek – radna Rady Powiatu również podziękowała Jerzemu 
                         Koszarnemu za pracę w Radzie Miejskiej z ramienia KWW Wspólny Blok  
                         Gospodarczy.                          
 
Do p-ktu 2-go Przedstawienie porządku obrad VIII sesji Rady Miejskiej       
    Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad, który 
                         Radni otrzymali z zaproszeniem na dzisiejsze obrady.  
                         Stanisław Wabnic – Burmistrz wniósł o wycofanie z porządku obrad  
                         w punkcie 13 podpunktu f) powo łania składu osobowego Komisji  
                         Planowania i Rozwoju Spo łeczno-Gospodarczego. 
                         Rada jednog łośnie (18 głosów „za”) wycofała z porządku obrad wniesiony              
                         przez Burmistrz podpunkt f w punkcie 13 dotyczący powołania składu  
                         osobowego Komisji Planowania i Rozwoju Spo łeczno-Gospodarczego. 
 
Do p-ktu 3-go Wybór Sekretarza obrad VIII sesji Rady Miejskiej 
                         Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami Przewodniczący Rady zgłosił, aby                
                         sekretarzem obrad dzisiejszej sesji zosta ł radny Hemryk Mackanić.  
                         Radny Henryk Mackanić wyraził zgodę na kandydowanie.  
                         Rada Miejska jednogłośnie (18 głosów „za”) wybrała radnego Henryka 
                         Mackanić Sekretarzem obrad VIII sesji Rady Miejskiej.  
. 
Do p-ktu 4-go Podjęcie uchwały w sprawie obsadzenia mandatu Radnego 
                         w okręgu nr 1    
                         Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały. 
                         Uchwała została przez Radę podjęta jednogłośnie (18 głosów „za”). 
                         Uchwała Nr VIII/82/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
                             
Do p-ktu 5-go Złożenie ślubowania przez radnego 
                         Przewodniczący Rady odczytał rotę ślubowania. 
                         Zebrani powstali i radny Ryszard Dadaczyński złożył ślubowanie wypowia- 
                         dając słowo „ślubuję”.  
                         Przewodniczący Rady Miejskiej złożył radnemu Ryszardowi Dadaczyńskie- 
                         mu gratulacje z okazji wyboru na radnego.  
                         Radny Ryszard Dadczyński podziękował za wybór i złożył życzenia byłe- 
                         mu radnemu Jerzemu Koszarnemu.  
 
Do p-ktu 6-go Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Miejskiej 
                       Radny Zygmunt Lizakowski - Sekretarz obrad VII sesji Rady       
                       Miejskiej przedstawił wniosek w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej   
                         sesji bez odczytania. 
                         Wniosek stanowi za łącznik do protokołu. 
                         Ponadto protokó ł był wyłożony do wglądu Radnych w pokoju nr 25     
                         Urzędu Miasta i Gminy o czym radni zostali zawiadomieni w zapro- 
                         szeniu na obrady dzisiejszej sesji.  
                         Rada jednog łośnie (19 głosów „za”) przyjęła wniosek w sprawie przyjęcia 
                         protokołu. 
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Do p-ktu 7-go Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach                
                         podejmowanych w okresie międzysesyjnym 
                         Powyższą informację złożył Przewodniczący Rady. 
                         Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 8-go Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie,                   
                         zwłaszcza z wykonania uchwał Rady  
                       Powyższą informację złożył Przewodniczący Rady. 
                         Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 9-go Interpelacje i zapytania radnych 
                         Radny Henryk Kajser w związku z tragiczną sytuacją rolników spowodowaną          
                         długotrwałą suszą zwraca się z prośbą o: 

                   - umorzenie III i IV raty podatku rolnego, 
                   - wystąpienie do KRUS o zaniechanie poboru III i IV raty ubezpieczenia  

                            KRUS lub przesunięcie terminu wpłacenia składki. 
                   Wniósł o przedstawienie przez dyrekcję ZZOZ zamierzeń w zakresie  
                   restrukturyzacji  ostrzeszowskiej s łużby zdrowia z uwzględnieniem działów: 
                   podstawowej opieki zdrowotnej, szpitala, pogotowia ratunkowego.  

                         Dochodzące do mieszkańców informacje budzą  duże zaniepokojenie. 
                         Radny Marek Pohl wnosi o: 

                   - częstsze kontroli Policji i Straży Miejskiej na osiedlu przy ulicy Grunwaldzkiej     
                     ponieważ duże niebezpieczeństwo stwarzają parkowane (garażowane) duże         
                     samochody ciężarowe. Na ulicy Grunwaldzkiej                            

                           brak chodników co powoduje, że ruch pieszy odbywa się na jezdni, 
                   - remont drogi wytyczonej przez mieszkańców bloku 1,2 i 3 na Osiedlu 
                     Grunwaldzkim(wyrwy, dziury w nawierzchni ). 
                   Radny Adam Zawada zwraca uwagę na chwasty rosnące w obrębie pasa  
                   drogowego  ulic, które pogarszają estetykę miasta. Proponuje uregulowanie  
                   problemu poprzez zamianę ulic między zarządcami dróg.   

                         Radny Zygmunt Lizakowski wnosi o koszenie chwastów  na przydro żnych       
                         rowach na terenie gminy a zw łaszcza ich ścinanie przed wysiewem ziarna. 
                         Radny Ryszard Szymański zapytuje czy: 

                   - władze samorządowe są powiadamiane o wyprowadzaniu z terenu  
                           Ostrzeszowa niektórych instytucji, np. pogotowia gazowniczego do K ępna, 

                   - co zrobiono od dnia 16 grudnia 2002 roku w celu poprawy bezpieczeństwa   
                           miasta w przypadku awarii sieci gazowej,  

                   - opracowany jest plan miasta w zakresie przebiegu   gazowych linii przesy- 
                      łowych i czy jest on udostępniany firmom prowadzącym prace ziemne. 
                    

Do p-ktu 10-go Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów 
                           Jan Piętak – Sołtys wsi Siedlików  imieniu własnym i mieszkańców  
                           podziękował Radzie za zakończenie inwestycji - budowy drogi Zajączki 
                           - Siedlików. 
                           Ponawia prośbę o umorzenie III i IV raty podatku rolnego w związku  
                           z suszą jaka jest w tym roku na naszym terenie i plony są bardzo niskie. 
                           Zgłasza wątpliwości dotyczące zrekompensowania tych strat za pomocą       
                           kredytów oferowanych przez Państwo. 
                           Eugeniusz Ślęzak – Sołtys wsi Zajączki także podziękował w imieniu 
                           mieszkańców i własnym za zakończenie inwestycji – budowy drogi 
                           Zajączki – Siedlików. 
 
                           Obrady sesji opuścił radny Adam Zawada. 
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Do p-ktu 11-go Informacja o przebiegu wykonania budżetu  miasta i gminy Ostrzeszów 
                           za I półrocze 2003 roku 
                           Józef Bukiewicz – Skarbnik przedstawił powyższą informację. 
                           Informacja by ła przedmiotem obrad wszystkich stałych Komisji Rady 
                           Miejskiej. 
                           Radny Marek Pohl – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, 
                           że Komisja kontrolowała wykonanie budżetu i nie miała zastrzeżeń. 
                           Rada Miejska przyjęła do wiadomości przedstawioną informację.  
                           Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
 
                           Na obrady sesji wróci ł radny Adam Zawada. 
 
Do p-ktu 12-go Informacja o aktualnej sytuacji ekonomicznej w spó łkach: 
                           - Zakładzie Energetyki Cieplnej  

                       Włodzimierz Drogi – Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej spółka z o.o. 
                       przedstawi ł Radzie Miejskiej informację o aktualnej sytuacji ekonomicznej 
                       w spółce. 
                       Informacja by ła tematem obrad posiedzeń stałych Komisji Rady Miejskiej. 

                             Rada Miejska przyjęła do wiadomości przedstawioną informację.  
                             Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
 
                           Obrady sesji opuścili radni: Jan Góra, Aleksander Józefiak i Marek Pohl. 

 
                     - Zakładzie Gospodarki Mieszkaniowej 
                       Tadeusz Pelc – Prezes Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej spółka z o.o. 
                       przedstawi ł powyższą informację. 
                       Informacja by ła tematem obrad posiedzeń stałych Komisji Rady Miejskiej. 

                             Rada Miejska przyjęła do wiadomości przedstawioną informację.  
                             Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
 

                     Na obrady sesji wrócili radni: Jan Góra i Aleksander Józefiak.  
 
                     - Zakładzie Oczyszczania 
                       Paweł Szewczyk – Prezes Zakładu Oczyszczania spółka z o.o. 
                       przedstawi ł Radzie Miejskiej powyższą informację. 
                       Informacja by ła tematem obrad posiedzeń stałych Komisji Rady Miejskiej. 
 
                     Obrady sesji opuścił radny Zygmunt Ostrowicz  
 
                       Radny Henryk Kajser stwierdzi ł, że w informacji nie ma wykazanych kosztów        
                       rodzajowych na poszczególnych dzia łaniach oraz kosztów wysypiska  
                       (prowadzenie i korzystanie z wysypiska).  
                       Radny Adam Zawada – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 
                       i Rolnictwa poinformowa ł, że Komisja szczegółowo omawiała przedstawione 
                       informacje o sytuacji w spó łkach. Wynik ekonomiczny za I półrocze 2003   
                       roku we wszystkich spó łkach jest dodatni. 
                       Komisja zwróci ła się do Prezesa Zakładu Oczyszczania o  uzupełnienie 
                       przedstawionej informacji.  

                             Rada Miejska przyjęła do wiadomości przedstawioną informację.  
                             Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 

 
                    Na obrady wrócił radny Zygmunt Ostrowicz. 
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                     Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 30-minutową przerwę w obradach 
                     (godz.1200 – 1230). 
 
                     Po przerwie na obrady sesji nie wróci ł radny Ryszard Szymański. 

Do p-ktu 13-go Podjęcie uchwał w sprawie:  
a) zmian w budżecie miasta i gminy Ostrzeszów w 2003 roku  

Józef Bukiewicz  - Skarbnik przedstawił projekt uchwały. 
Projekt został pozytywnie zaopiniowany przez sta łe Komisje Rady Miejskiej. 
Uchwała została przez Radę podjęta jednogłośnie (18 głosów „za”). 
Uchwała Nr VIII/81/2003 stanowi załącznik do protokołu.  

 
b) utworzenia środka specjalnego przy Miejsko-Gminnym Ośrodku Pomocy 

Społecznej w Ostrzeszowie  
Grzegorz Rycerski – Zastępca Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka 

      Pomocy Społecznej przedstawił projekt uchwały. 
Projekt został pozytywnie zaopiniowany przez sta łe Komisje Rady Miejskiej. 
Uchwała została przez Radę podjęta jednogłośnie (18 głosów „za”). 
Uchwała Nr VIII/83/2003 stanowi załącznik do protokołu.  

 
c) zmiany Statutu Ośrodka Sportu i Rekreacji w Ostrzeszowie  

Włodzimierz Piekarczyk – Sekretarz przedstawił projekt uchwały. 
Projekt został pozytywnie zaopiniowany przez sta łe Komisje Rady Miejskiej. 
Uchwała została przez Radę podjęta jednogłośnie (18 głosów „za”). 
Uchwała Nr VIII/84/2003 stanowi załącznik do protokołu.  

         
                           Mariusz Witek –Zastępca Burmistrza przedstawił projekty uchwał w sprawie: 

d) nabycia nieruchomości położonych we wsi Kuźniki i zaliczeniu 
      ich do kategorii dróg wewnętrznych  

Projekt został pozytywnie zaopiniowany przez sta łe Komisje Rady Miejskiej. 
Uchwała została przez Radę podjęta jednogłośnie (18 głosów „za”). 
Uchwała Nr VIII/85/2003 stanowi załącznik do protokołu.  

 
e) nabycia nieruchomości położonej we wsi Rojów i zaliczeniu jej do kategorii 

dróg wewnętrznych  
Projekt został pozytywnie zaopiniowany przez sta łe Komisje Rady Miejskiej. 
Uchwała została przez Radę podjęta jednogłośnie (18 głosów „za”). 
Uchwała Nr VIII/86/2003 stanowi załącznik do protokołu.  

 
f) rezygnacji radnego Marka Pohla z pracy w stałej Komisji Rady Miejskiej 

Radny Edward Skrzypek – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił 
projekt uchwały. 
Projekt został pozytywnie zaopiniowany przez sta łe Komisje Rady Miejskiej. 
Uchwała została przez Radę podjęta 17 głosami „za”, 1 „wstrzymującym”. 

      Uchwała Nr VIII/87/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
 
Obrady sesji opuścił radny Adam Zawada. 
 

                           W łodzimierz Piekarczyk - Sekretarz przedstawił projekty uchwał w sprawie: 
g) powołania zespołu ds. wyboru ławników sądowy 
      Projekt został pozytywnie zaopiniowany przez stałe Komisje Rady   
      Miejskiej. 
      Zgłaszanie kandydatur do składu Komisji: 
      - radny Henryk Mackanić  
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                           - radny Zygmunt Lizakowski 
                           - radna Krystyna Sikora 
                           - radna Elżbieta Derendal 

                                 Zgłoszeni Kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 
                     
                          Na obrady sesji wrócił radny Adam Zawada. 
 
                                 Rada Miejska jednog łośnie (18 głosów „za”) postanowi ła zamknąć 
                                 listę kandydatów do Komisji ds. Wyboru Ławników Sądowych. 
                                 Radny Sławomir Odrobiński wnosi o 4-osobowy skład Komisji. 
                                 Rada Miejska 16 g łosami „za”, 2 „wstrzymującymi” wybrała Komisję 
                                 ds. Wyboru Ławników Sądowych. 
                                 Zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego Komisji: 
                                 - radny Grzegorz Więcek zgłosił radnego Henryka Mackanić, 

                           - radny Henryk Kajser zgłosił radnego Zygmunta Lizakowskiego. 
                           Wybór Przewodniczącego Komisji ds. Wyboru Ławników:                            
                           - radny Henryk Mackanić uzyskał 7 głosów „za”, 
                           - radny Zygmunt Lizakowski – 11 głosów „za” 
                           w głosowaniu jawnym. 

Uchwała została przez Radę podjęta 17 głosami „za”, 1 „wstrzymującym”. 
      Uchwała Nr VIII/88/2003 stanowi załącznik do protokołu. 

. 
                      h)  nadania imienia Gimnazjum nr 1 w Ostrzeszowie  
                                 Projekt został pozytywnie zaopiniowany przez stałe Komisje Rady     
                                 Miejskiej. 

Uchwała została przez Radę podjęta (jednogłośnie18 głosów „za”). 
      Uchwała Nr VIII/89/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
 
Obrady sesji opuścili radni: Elżbieta Derendal i Grzegorz Więcek. 
 

 
Do p-ktu 14-go Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji 
                           Grzegorz Kupczyk – Zastępca Dyrektora Zespołu Zakładów Opieki 
                           Zdrowotnej poinformowa ł o restrukturyzacji ostrzeszowskiej s łużby. 
                           Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
                            

                           Obrady sesji opuściła radna Mieczysława Szymańska. 
 

                           Radny Henryk Kajser zapytuje:  
                     - czy salowe zatrudnione przez firmę sprzątającą szpital będą pomagały 
                       w pracy pielęgniarkom, 
                     - jak zostanie rozwiązany problem długich kolejek u lekarza okulisty, 
                     - czy to prawda, że będzie prywatyzowane Pogotowie Ratunkowe, 
                     - czy będą zatrudnieni lekarze specjaliści, których jest brak w ZZOZ, 
                     - co z remontem Przychodni Rejonowej przy ulicy Zamkowej. 

                           Radny Ryszard Dadaczyński zapytuje: 
                     - czy ktoś pomyślał, że z rehabilitacji korzystają ludzie starsi i dla nich 
                       jest to problem (odleg łość) dostania się do Przychodni w Spółdzielni  
                       Inwalidów, 
                     - dlaczego zwalnia się personel medyczny w ZZOZ i przyjmuje się lekarzy,  
                       pielęgniarki i laborantki spoza powiatu ostrzeszowskiego, 
                     - co z zabezpieczeniem bazy psychiatrycznej dla naszych mieszkańców. 
                     Radny Aleksander Józefiak stwierdza, ze nie powinno się prywatyzować 
                     kuchni w szpitalu. 
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                     Grzegorz Kupczyk wyjaśnił: 
                     - personel medyczny ma przydziały czynności i wykonują co do nich 
                       należy, 
                     - nie udało się zakupić usług psychiatrycznych z NFZ, 
                     - jakie będą usługi kuchni świadczonymi przez firmę pokaże przetarg, 

                             nie ma jeszcze zg łoszonych ofert, 
                     - baza transportowa w Pogotowiu Ratunkowym jest wys łużona a nie ma  
                       środków na zakup nowych samochodów. 

                           Stanisław Wabnic podsumowując wystąpienie Zastępcy Dyrektora ZZOZ 
                           stwierdzi ł, że niepokoi się o istnienie szpitala w Ostrzeszowie i proponuje 
                           Radzie Miejskiej podjęcie apelu do Starosty o utrzymanie szpitala. 
                           Rada Miejska jednog łośnie (15 głosów „za”) podjęła apel o utrzymanie 
                           szpitala w Ostrzeszowie.                                       
                           Apel stanowi załącznik do protokołu. 
 
                           Stanisław Wabnic – Burmistrz odpowiadając na zapytania wyjaśnił: 

                     - umorzenie III i IV raty podatku rolnego zgodnie z przepisami może 
                             nastąpić na indywidualny wniosek zainteresowanego i rata podatku musi  
                             być zaległością,  
                           - sprawa składki KRUS zostanie przekazana do Kasy Rolniczego Ubezpie- 
                             czenia Społecznego, 
                           - rowerzyści jeżdżą bez oświetlenia i na ulicach jednokierunkowych „pod  
                             prąd”  - prośba do Policji o kontrolę rowerzystów, 

                     - nie ma informacji o likwidacji zakładów pracy  na terenie miasta, 
                       np. Zakład Gazownictwa przeniesiono do Kępna. Przeprowadzę rozmowę 

                             z Zakładem Gazownictwa w Poznaniu. 
 
                           Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza poinformował: 
                           - utrzymanie zieleni na terenie miasta prowadzi Grzegorz Stempniewicz  
                             Wszystkie uwagi oraz zg łaszanie usunięcia chwastów należy przeka- 
                              zywać do Wydziału Gospodarki Komunalnej, 
                           - Urząd Miasta i Gminy nie jest zawiadamiany o likwidacji firm, np. Zak-      
                              ład Gazownictwa miał lepsze warunki w Ostrzeszowie niż w Kępnie 
                              gdzie przeniesiono. 
                           Leszek Jurków wniósł: 
                           - o notatkę w miejscowej prasie o obowiązkach i prawach rowerzystów 
                             oraz o wyznaczonych  ścieżkach rowerowych, 

                     - o umieszczenie tablicy „strefa zamieszkania”  na Osiedlu Zamkowym  
                       od ulicy Piastowskiej. 

                            
Do p-ktu 15-go Sprawy różne i informacje 
                           Marek Czwordon – Prezes Ochotniczej Straży Pożarnej Ostrzeszów 

                     - wystąpienie stanowi załącznik do protokołu. 
                     Przewodniczący Rady Miejskiej podkreślił, że trudności finansowe mają 
                     wszyscy, Niemcy również. 

                           Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza wyjaśnił, iż z budżetu przeznaczo- 
                           nego na dzia łalność OSP należało wygospodarować środki na współpracę  
                           z niemieckimi strażakami.   
                           W łodzimierz Piekarczyk – Sekretarz poinformował, że w dniu 1 września 
                           o godzinie 1200 na cmentarzu składane będą kwiaty na mogiłach podległych 
                           w 64 rocznicę wybuchu II wojny światowej. 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że: 

                     - wpłynęły dla radnych życzenia z obozu letniego od ZHR, 
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                      - kolejna sesja Rady Miejskiej planowana jest na 25 września br.,  

                             tematem m.in. będzie informacja o aktualne sytuacji ekonomicznej  
                             „Wodociągów Ostrzeszowskich” i Spółki Wodno-Ściekowej  
                             „Strzegowa” oraz projekt uchwa ły w sprawie sprzedaży mieszkań 
                             komunalnych. 
 
Do p-ktu 16-go Zakończenie 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej krótko podsumował przebieg obrad sesji, 
                           podziękował wszystkim za udział w obradach i zamknął obrady VIII sesji  
                           Rady Miejskiej. 
 
                           Rada podjęcia 9 uchwał . 
                           Rada rozpoczęła obrady o godzinie 1000, a zakończyła o godzinie 1415. 
 
 
 
                           Sekretarz  

    obrad VIII sesji Rady Miejskiej 
 

                   Henryk Mackanić 
 

 


